
BESLUITENLIJST VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE RUIMTE 
EN WONEN, GEHOUDEN OP 26 MEI 2009

Aanwezig:
Voorzitter: de heer C.A.A. Jongbloed (VVD)
Leden: de dames P. van Andel-van Buggenum (AHW), H.J. Bischoff 

Tulleken-Geluk (VVD), M.C. van der Erf (PvdA), A. Heemskerk 
(AHW), A.M.Q. Hulsebosch (BBH), A. van Vliet (GroenLinks) en S. 
de Wit-Hartmann en de heren C.M. van den Aardwegh (Lijst Wil 
van Aken), J.M. Aarnoudse (PvdA), W.J. van Aken (Lijst Wil van 
Aken), W. de Bock (CDA), J.L.T.M.J. Bovens (BBH), F.J.M. Evers 
(BBH), S.J.F.M. de Groot (GroenLinks), T.M. van Haaster (VVD), A.J. 
van Heusden (VVD), J.J.R. Jansen (Lijst Wil van Aken), F.J. van 
Loenen (PvdA) J. Möhle (CDA), F.Q.A van Trigt (CDA) en D. Wiebes 
(CDA) 

Secretaris: de heer A.J. Jaspers, commissiegriffier

Tevens aanwezig: wethouders J.G. Weijers en J.G.M. van Griensven en G. Kleijheeg, 
de heren T. Hoedemaker (RBOI) en T. Zeeman (afdeling Beleid en 
Ontwikkeling)

In deze besluitenlijst wordt soms verwezen naar bijlagen. Deze kunt u vinden op de 
website van de gemeente Hillegom, www.Hillegom.nl, via de link raadsinfosysteem. 

1. Opening
De voorzitter opent de commissievergadering om 19.30 uur. Er is een bericht van 
verhindering ontvangen van mevrouw Verhaar.

2. Vaststellen van de agenda
Besluit: De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Spreekrecht publieke tribune
Er hebben zich vier insprekers aangemeld.

1. De heer Roest van Köster Advocaten. Hij spreekt namens enkele 
omwonenden in over het bestemmingsplan Fioretticollege

2. De heer Keijzer, namens het bewonerscollectief Van de Endelaan over 
het bestemmingsplan Fioretticollege.

3. Mevrouw Van Gerven-Mandjes over het ontwerp-bestemmingsplan 
Ford Museum.

4. De heer Bakx, voorzitter van Wijkraad de Oosteinde, over het ontwerp-
bestemmingsplan Ford Museum

4. Vragenkwartier
Er zijn geen vragen voor het vragenkwartier ingediend.

5. Vaststellen verslagen van de openbare vergaderingen van 21 april 2009
 
Besluit: De commissie stelt het verslag van 21 april 2009 ongewijzigd vast. 

6. Ontwerpbestemmingsplan ‘Ford Museum’ 
-    Wethouder Weijers zegt toe de eerder gestelde vragen nogmaals te 
beantwoorden.

1

http://www.Hillegom.nl/


-    Wethouder Weijers zegt toe, na overleg met het Fordmuseum en omwonenden, 
te 
      komen met een nieuw raadsvoorstel inclusief de horeca exploitatie vergunning.

Besluit: De commissie besluit dat dit raadsvoorstel niet rijp is voor behandeling in 
de

   komende raadsvergadering.

7. Bestemmingsplan ‘Fioretticollege’

Advies: De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk voor de raad te
agenderen.

Fractie Advies Discussiepunten voor de raad
PvdA Bespreekstuk Algemene opmerkingen
GroenLinks Bespreekstuk Algemene opmerkingen
LwvA Bespreekstuk Algemene opmerkingen 

 VVD Bespreekstuk Algemene opmerkingen 
CDA Hamerstuk -
BBH  Bespreekstuk Algemene opmerkingen 
AHW Bespreekstuk Algemene opmerkingen 

8. Concept regionale bedrijventerreinenstrategie Holland Rijnland

Advies: De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk voor de raad te
agenderen.

Fractie Advies Discussiepunten voor de raad
PvdA Hamerstuk -
GroenLinks Bespreekstuk Fractie heeft tegen de structuurvisie 

gestemd.   
 Moeite met bedrijventerrein Pastoorslaan.
LwvA Bespreekstuk Is het doel uit- en verplaatsing van 

bedrijven?
 VVD Hamerstuk -

CDA Hamerstuk -
BBH  Hamerstuk -
AHW Hamerstuk -  

9. Laagdrempelige agrarische markt.

Advies: De commissie staat positief tegenover het idee van een laagdrempelige
   agrarische markt, maar ziet daarbij geen actieve rol voor de gemeente
   weggelegd. Zij adviseert de heer Van den Aardwegh zijn initiatief in te
   brengen bij de stichting Hillegom Promotie.
  

1. Hamerstukken: 
a.  Ontwerpbestemmingsplan ‘Correctieve herziening Elsbroekerpolder’ 

- Wethouder Weijers zal de commissie informeren waarom op de ene 
kaart
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 geen schuur en woning van Zeestraten staat en op de andere kaart wel.

Advies: Alle fracties stemmen in met het voorstel. De commissie 
adviseert   dit raadsvoorstel als hamerstuk voor de raad te agenderen.

b.   Afvalstoffenheffing
- Wethouder Weijers zal nagaan waarom plastic niet als onderdeel van 
   gescheiden afval is opgenomen in de verordening.
  - Wethouder Weijers zal nagaan wat de strafbepaling is bij het negeren
     van afzonderlijke inzameling.
-  Het CDA zal haar vragen per mail stellen. Wethouder zal de  

antwoorden
   aan de commissie sturen.

Advies: De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk voor de 
raad

te agenderen.

Fractie Advies Discussiepunten voor de raad
PvdA Bespreekstuk Wacht toezeggingen wethouder af.
GroenLinks Hamerstuk -
LwvA Hamerstuk -

  VVD Hamerstuk -
CDA Bespreekstuk Wacht antwoorden wethouder af.
BBH  Hamerstuk -
AHW Hamerstuk -  

2. Ter informatie neergelegde stukken: 
- Uitspraak Afdeling bestuursrechtspraak over het bestemmingsplan ‘De Zanderij’
Geen opmerkingen

3. Externe vertegenwoordigingen
Geen opmerkingen

4. Sluiting
De voorzitter sluit om 23.10 uur de vergadering.
 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 23 juni 2009.

A.J. Jaspers C.A.A. Jongbloed 
Commissiegriffier Voorzitter
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ACTIELIJST COMMISSIE RUIMTE & WONEN

VERGADERING 21 april 2009
De wethouder zal informatie sturen over het 
interpreteren van geluidslijnen van 
vliegtuigbewegingen.

Wethouder 
Weijers

Juni 2009

VERGADERING 26 mei 2009
Wethouder Weijers zegt toe, na overleg met het 
Fordmuseum en omwonenden, te komen met een      
nieuw raadsvoorstel ontwerpbestemmingsplan ‘Ford 
museum’, inclusief de horeca exploitatie vergunning.

Wethouder 
Weijers

Wethouder Weijers zegt toe de per e-mail gestelde 
vragen over het Fordmuseum nogmaals te 
beantwoorden.

Wethouder 
Weijers

Juni 2009

Wethouder Weijers zal de commissie informeren 
waarom op de ene kaart van het ontwerp 
bestemmingsplan Elsbroekerpolder geen schuur en 
woning van Zeestraten staat en op de andere kaart 
wel.

Wethouder 
Weijers

Juni 2009

Wethouder Weijers zal nagaan waarom plastic niet 
als onderdeel van  gescheiden afval is opgenomen 
in de afvalstoffenverordening.

Wethouder 
Weijers

Juni 2009

Wethouder Weijers zal nagaan wat de strafbepaling 
is bij het negeren van afzonderlijke inzameling.

Wethouder 
Weijers

Juni 2009

Wethouder Weijers zal de nog per mail te stellen 
vragen van het CDA over de 
afvalstoffenverordening schriftelijk beantwoorden.

Wethouder 
Weijers

Juni 2009
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